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  את ישיבת המועצה מן המניין )בתום פותחת שבתאי צור יו"ר מועצת העיר

 (76-2112ישיבת המועצה שלא מן המניין מס' 

 שבתאי צור, יו"ר מועצת העיר:

בכבודו, שהבעתם בי את האמון,  תודה אדוני ראש העיר, לכל חברי המועצה, כל אחד בשמו ו
ל על מנת לשמור על כל החוקים ועל כל הנהלים וגם על ואפעל ואני אעשה הכאני 

 הדמוקרטיה. 
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רבותיי, היום הלך לעולמו חברינו היקר ברוך סבג, זיכרונו לברכה, חבר נאמן, פעיל ציבור, 
ומלא זכויות ביצוע ומעשים טובים שכולנו כאן אהבנו אותו. לכל משפחת סבג היקרה, אנחנו 

 ך וצרור בצרור החיים לעד. משתתפים בצערכם, יהיה זכרו ברו

 מהלך הדיון בישיבה

 להלן הנושאים שנדונו

 1209012מתאריך  2112-71אישור פרוטוקול מועצה שלא מן המניין מס'  10

 

 שבתאי צור:

 אורן בבקשה.

 

 אורן שני:
אני ביקשתי, גם בפרוטוקול ציינתי את זה ולא ראיתי את הדברים שאני אומר, ענה לי מה 

ביקשתי שיעבירו למועצה הבאה, מכיוון שנעשתה טעות, זה לא שאני שענה לי המנכ"ל, 
מאשים מישהו, אני יודע שאנשים עובדים קשה, ביקשתי שיביאו פרוטוקול של וועדת 
הביקורת, היא ישבה בישיבה ועשתה פרוטוקול. לא הביאו את הפרוטוקול, הביאו רק את 

ד לילות כימים, אין לו זמן להסתכל הדו"ח של הביקורת,  זה בגלל שראש העירייה שלנו עוב
הוא לא הביא, אדוני יושב ראש אך  על הקטנות. לכן ביקשתי, הוא אמר לי, בסדר, אני אביא

המועצה, פשוט עוד פעם לתשומת לבך, להביא שבוע הבא את הפרוטוקול של וועדת 
 הביקורת. 

 
  שבתאי צור:

   עוד הערות?  
  

 .אין הערות נוספות לפרוטוקול 

 

 

 1209012מתאריך  2112-77אישור פרוטוקול מועצה מן המניין מס'  20

   שבתאי צור:
, אם יש הערות, קיבלנו הערה 4402102אישור פרוטוקול מועצה מן המניין מספר  2סעיף 

 מאבנר סוויסה, אז אנחנו הכנסנו את זה לפרוטוקול. 
 

 להלן הערתו של אבנר סויסה:

 לישיבת המועצה 44בפרוטוקול מס' "

 לתקן כדלקמן.  נפלה טעות אבקש

שלא עודכנתי  התייחסותי הייתהיר שהאבקש להב)מרכז עירוני( מע"ר בנושא  02. בסעיף 0
כפי  עצמו הפרויקטולא לגביי  ההלוואותלגבי אופן גיוס הכספים ולקיחת  דירקטורכחבר 

 שנכתב בפרוטוקול.
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לך איו 02ומסעיף   02סעיף צבעה על הלאחר סיום דברי יצאתי מהאולם ולא השתתפי ב .2
 אבקש לציין זאת בפרוטוקול. . לא נוכחתי

  אורן שני:
 כן, גם ממני קיבלת הערה. 

  

 להלן הערתו של אורן שני:

קיבלתי את פרוטוקול ישיבת המועצה ושוב לציין בפניך כי הפרוטוקול אינו משקף את מהלך "
 הדיון.

שהדיון   02אישור ועדת הכספים, וכן סעיף  1את הדיון שהיה בסעיף  לתקן ולתמללאבקש 
 משקף את מהלך הדיון אבקש לתמלל. בו ארוך והפרוטוקול לא

במיוחד  02סעיף  לדוגמא :לא צוין בפרוטוקול כי את הישיבה עזבו חברי מועצה ליפני הדיון,
 ,עזבו את האולם, חלק עזבו את הדיון בהצבעה.

 בפרוטוקול בהקשר ועדת מקצועית לתמיכות לא משקף את מהלך הדיון.כמו כן הדיון 

 שעות ישבנו בישיבה וזה הפרוטוקול?. נאמרו דברים על ידי שחשובים לי שיכתבו. 2.4

 לכן אבקש לתמלל את הפרוטוקול.

 
  שבתאי צור:

 רשמנו את זה בפרוטוקול. 
 

  אורן שני:
 שיש חברי מועצה שעזבו.  שבתאי, גם אני העברתי לך הערה ואני אמרתי לך

 
 
 

  אבנר סוויסה:
למה זה לא פה? אני לא מבין, אם קיבלת עדכון שלו זה צריך להיות פה, מה זה נביא חודש 

 הבא? חודש הבא זה לא על סדר היום.  
 

  שבתאי צור:
 אנחנו קיבלנו ואת ההערה שלך אני רושם עכשיו לפרוטוקול, כן מקבלים. 

 
  אבנר סוויסה:

 זה לא נכון לעשות ככה. 
 ההערה צריכה להיות בחומר.  

 
  שבתאי צור:

אחרי שדנו, אחרי שבועיים הודפס ויצא, אתה הערת את זה, עכשיו נדפיס, מכניסים את זה 
 לפרוטוקול ונביא. 

 
  אורן שני:

 שבתאי, אני הערתי בזמן. 
 )מדברים יחד(
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  אורן שני:

 אני שלחתי בזמן. אני טענתי שהפרוטוקול לא משקף את מהלך הדיון.  
 

  שבתאי צור:
סליחה, אורן שני, קיבלת  תשובה, בהמשך לפנייתך בנדון, נבקשך להעביר את התיקונים 

 לפרוטוקול לפי הצעתך. 
 

  אורן שני:
 נכון.  

 
 )מקריא את תשובת המנכ"ל(0 שבתאי צור:

בהמשך לפנייתך בנדון, אבקשך להעביר את התיקונים לפרוטוקול לפי הצעתך. עלי להפנות "
במפורש  מצוין –פרוטוקול  –( בתקנות העיריות 1)ב() 41את תשומת ליבך שבהתאם לסעיף 

שעות כפי  2.4המלל של עיקרי הדיון, החלטות ותוצאות ההצבעה ולא  יצוינושבפרוטוקול 
 ".שאתה מציין

 
 

  י:אורן שנ
 מקבל את התשובה. 

 
  שבתאי צור:

 יופי. 
 

  אורן שני:
יפה, עכשיו, שבתאי, מה אני אמרתי? אני אמרתי, לדוגמא, שאדון תומר גלאם, ועוד כמה 
חברי מועצה כמו ידידי אבנר סוויסה, עזבו את האולם כי לא רצו להצביע. והם הופיעו 

 בהצבעה. זה זיוף פרוטוקול, זה זיוף. ומה עושה המנכ"ל? עונה לי תשובה לאקונית? 
 

  שבתאי צור:
  רשמנו את זה.

 
  אורן שני:

מה זה רשמת?  זו הערה שאני הערתי,  קיבלתי תשובה? לא. מה אתה, מה יש לראש 
 העירייה לומר בעניין? איש חוק. 

 
  שבתאי צור:

 טוב. 
 

  אורן שני:
 מה אתה אומר, מתי זה יירשם?

 
  שבתאי צור:

אני אומר לך, את ההערות של חבר מועצה אבנר סוויסה, ואם גם תומר גלאם ירצה משהו 
 שכתוב, מתומר גלאם לא קיבלנו שום דבר. 

 
  אורן שני:

 .עזוב אותי מתומר אבל אני מעיר לך,
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  שבתאי צור:
 .פרוטוקול, אם הם עזבו את הישיבהאבל יירשם ב

 
  אורן שני:

בשביל זה ביקשתי לתמלל, אתה מבין? תבדוק, אז אנחנו לא מאשרים. זה לא בעיה טכנית, 
 כי אני הולך עם זה לבית משפט. 

 

 אבנר סויסה:

 הערה שלי  אתזה הלא ראיתי שהכנסתם לפרוטוקול 

 

 שבתאי צור:

 לפרוטוקול הבא. יופיע

 

 אורן שני: 

 שלחתי בזמן וקיבלתי תשובה.

 שבתאי צור:

 תשובה מאתנו.קיבלת 

 

 .אין הערות נוספות לפרוטוקול 

 

 

 18011012מיום  22אישור פרוטוקול ועדת כספים מס'  30

 

 אורן שני:

 אות את רה"ע עומד בדוכן בבית משפט.ראני אלך לבית משפט לא נעים ללהיות ש יכול

 

 איתמר שמעוני:

 הוא מתחיל עם משהו כדי להגיע לסוף.

 

 אורן שני:

דו"ח שכר לימוד אומנויות  -אני מקווה שמנהל אגף החינוך, היועמ"ש והגזבר שומעים  אותי 
 241, מספר שעות 1,011, עלות שעת לימודים לשנה 542תשע"ג, עלות מספר התלמידים 

, זה פחות, מיניבוסים . 01וכו', הסעות, אוטובוסים, קצת יש זיוף באוטובוסים, זה לא בדיוק 
שקל וזה באמת לשנה,  29עלות לתלמיד, תוסיפו את המילה לשנה, תקבלו ביטוח תלמידים, 

-שקל,  תשלום חודשי לתלמיד ל 261,111רק אני עשיתי את החשבון לבד. הוצאות שוטפות 
 ₪.   642חודשים  02

 
, 641-יש פה רמייה, לקחו לי מהחשבון שלי, ולקחו מהחשבון שלך ומהחשבון של הבן שלך ל

שלמה חייב לבדוק את זה. אתה יודע שלקחו לי כסף יותר  ,ה שומע אותי,  שלמ141לקחו לך 
, מועצת העיר אישרה שנה שעברה 615ממה שהם מדברים? הוא רושם לך פה אשתקד 

. לא שנה שעברה, גם לפני 141, וכמה הכניסו את היד לתוך הכיס של ההורים ולקחו? 615
בדת, גזל, בשביל מה? מה יעזור? עוד שנתיים, הכניסו את היד ולקחו,  איך המערכת פה עו
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שקל מה יעזור? אני, כהרגלי, אוציא מכתב גם לאיתן צוריאל, גם לראש העירייה, גם  11
לגזבר, והפעם אני אוסיף גם את הממונה על החינוך, מנהל החינוך כדי שיבדוק וייתן תשובות 

 ילדים, אם לא, נלך לבית משפט.  541-ל
 

  שבתאי צור:
 בסדר גמור, זכותך. 

 
 אורן שני:

גם נושא ההסעות פה הוא שערורייתי, זה בניגוד למה שעשה דו"ח המבקר   - נושא ההסעות
והצבענו, לכן אני חושב שחברי מועצת העיר צריכים לדחות את מה שנאמר, ואני רוצה לצטט 

רוצה שאני צטט, ברשותך. הנה, אם אתה מאני מסיים עם זה. ואדם אחד מתוך הפרוטוקול, 
 אתן לך את הדף של התשלומים של הבנק. 

 
"איני שבע רצון מגובה התשלום לישיבה  - אומר סגן ראש העירייה, מר עמרם בן דוד

ולאולפנה, כיוון שלגבי  המוסדות האלה יש תשלום כפול. תשלום לרשות ותשלום לרשת, כך 
ת התעריפים על מנת לא שהציבור הדתי נאלץ לשאת בעול תשלום גבוה, אני אמליץ לאשר א

לשבש ... ולא לפגוע בתלמידים. אבל יש לבחון זאת מחדש לשנה הבאה." אתה אומר את זה 
 כבר חמש שנים, אני מקווה שעכשיו תצביע נגד. 

 
  שבתאי צור:

 קש להצביע מי בעד. מבאורן, תודה רבה. 
 

  אורן שני:
 אני מבקש לדחות את התשלומים. 

 
 שבתאי צור:

 משלמים את הסכום. נכדים שלי 6

 

 רמי גואטה:

 תקבל הפרשים.

 

 שבתאי צור :

 נבדוק.

 

 אורן שני:

 .נושא הסעות אני חושב שחברי מועצת העיר צריכים לדחות

 

 אורן שני:

אתה מכיר שגוזלים אותנו אומר עמרם בן דוד אני שבע רצון מגובה התשלום לישיבה 

 ולאולפנה ) אבל לאומניות זה בסדר.(
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 שבתאי צור: 

 תודה אורן.

 

 הצבעה

 17בעד: 

 1נמנע: 

 1נגד: 

 החלטה: לאשר0

 

  2109012מיום  8אישור פרוטוקול ועדה מקצועית לתמיכות מס'  10

 

 איתמר שמעוני:

 שבתאי אתה מאוד יעיל היום.

 סליחה. ועדת משנה לתמיכות. –ההערות שלי לסעיף הבא 

 

 אורן שני:

אחד הדברים ששינו .ימים לפני  01אני חושב שהיינו צריכים לקבל את הנוהל  -יש הערות 

 את נוהל תמיכות.

 

 שבתאי צור:

 אורן תתחיל.

 

 אורן שני:

  .מנסה לשכנע אותם לבדוק את התבחינים סופה את יודעת

 

 שבתאי צור:

 סופה אל תעני.

 

 איתמר שמעוני:

 מה שאתה עושה לא נכון.

 

 אורן שני:

 מכירה אותם . מי שקרא בתבחינים מחברי המועצה . שהיאסופה צריכה לדעת שיש עמותות 

בכדורגל +  -קבוצה אחרת" תהיה , "אף אחד לא יקבל - נושא הספורט אומר בני וקנין

כל אחד מאתנו יכול לפתוח קבוצת כדורגל +  מה עושים השנה ?  .אתן תקציבים ,כדורסל 

 שותף לבניית תבחינים אלו. הם בסדר גמור יש שינויים .כדורסל ויקבל תקציב .אני 

. תמיכה זה כסף לציבור. במכרזאחת מהם עמותה שמקבלת תמיכה לא יכולה להתמודד 

 מימין לקבל תמיכה ומצד שמאל לגשת למרכז.

 

 יורי זמושצי'ק :

זה אחרי אתי,  בא קסנטיני והתווכח  בוועדת תמיכות לבד התנגדתי לזה . - ר לךיזכאאני 

 נפגשתי עם רה"ע ושכנעתי אותו כמה פעמים שזה לא נכון והוא הקשיב לי .
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 הצבעה:

 15בעד: 

 אין נגד:

 אין נמנע:

 החלטה: לאשר0

 

 150110120מיום  6אישור פרוטוקול ועדת משנה לתמיכות מס'  70

 

 שבתאי צור:

 בבקשה איתמר.

 

 איתמר שמעוני:

התבחינים  מהישיבה לכתוב בכתב יד.אני חושב שהיועץ המשפטי אתה לא צריך לצאת 

"אני מבקש  - עצם העניין בפרוטוקול יש סעיף שאין התייחסות . לעומדים לפי כל הכללים

שאני מתנגד למתן תמיכה לבתי ספר מושקעים הם פוגעים בבתי ספר ממוסדות  להדגיש

שהפרוטוקול הזה לא אני מבקש ומציע  כולם בעד. ומצביעיםאתו ואז לא מסכימים  החינוך ".

 אתואיתן אני לא מסכים אתך . אני פונה לשלמה, שלמה אדם שניתן לדבר  בואו נתקן. ,יעבור

 יועץ משפטי שהוא מתנגד עקרונית .הואומר מה נכון ומה לא. יש פה פרוטוקול שאומר 

 

 פיני בוסקילה:

 יו"ר וועדה תומר גלאם התייחס להערה שלך.

 

 איתמר שמעוני:

 המשנה כדורגל + כדורסל.לקבוצת הקטנת תמיכה   יש פה עניין

 במקום אחרון לא טוב אני מציע שבתאי קח גם את נושא הספורט הוא נמצא במצב 

 אומנות ספורט זה בלט, 

 ספורט זה מותג העיר . שיש קבוצה סייף טובה. אלוף עולם בשחמט יקירו את עיר אשקלון.

 

 אורן שני:

מה שרוצה להגיד עו"ד איתן  ול שיש לנו פה התמיכות.אני מבקש מחברי המועצה שהפרוטוק

צוריאל אמר על בסיס אישי במקום שנבנה רשת חינוך למה ציבור הדתי לא ילמד אנגלית, 

 בנוכחים:אני רוצה להפנות את חברי המועצה הסתכלו  ?היסטוריה.

האם שנה הביאו מפקח תמיכות, מה תפקידו? לבדוק  26אחרי  מפקח תמיכות. –ן וצילאור 

 יש פעולה בעמותה או כמה תיקים יש בעמותה?

 

 יורי זמושצי'ק:

 אתה בעד או נגד לא הבנתי.

  



 חברי מועצת העיר –עיריית אשקלון 
___________________________________________________________________ 

11 
 

___________________________________________________________________ 
 2101102112 –מתאריך  75-2112פרוטוקול מועצה מן המניין מס' 

 

 אורן שני:

 תתחילו להפעיל את התמיכות כמו שצריך. המפקח יבוא אליכם.

 

 הצבעה

 15בעד: 

 אין נגד:

 אין נמנה:

 החלטה: לאשר

 

   שבתאי צור:
אני מבקש את אישורכם, פנתה אלי סגנית ראש העיר, גברת סופה ביילין, שמחכה לה רכב 
למטה, היא טסה עכשיו לסנט פטרבורג, היא הגיעה במיוחד, נשארה במועצה, ביקשה ממני 

 . 1עכשיו את הסעיף שלה והיא יורדת למטה. סעיף 
 

 הקצאת מקום לתאטרון "מנורה"0 אסופה ביילין בנוש –הצעה לסדר יום של ס0 רה"ע  80

 

 סופה ביילין:

 דע שתאטרון זה לא מקום.יאני רוצה לי הקצאה למקום לתאטרון " מנורה"

 

 אורן שני:

 הם עובדים וצוחקים עלייך . זה לא חוקי.

 

 סופה ביילין:

תאטרון מנורה מורכב מקבוצה של עולים יוצאי חבר העמים  תן לי בבקשה זכות דיבור. ,אורן

 מקצועי. , במאיולדמירבשם ע"י במאי  0990-תאטרון הוקם ב חובבי

 וללא שכר.בהתנדבות הם יהכול נעשה במו יד .מבוגריםושחקנים בני נוער  21 -מורכז מ

יש דרישה להצגות ע"י יוצאי חבר העמים והם הופיעו בעבר בהיכל התרבות ובערים אחרות . 

ת חרום ואינו עונה לדרישות המקלט משמש לשע היא נמצאת במקלט בשכונת שמשון .

 הם צריכים מקום גדול יותר , עם במה, כסאות, תפאורה ומחסן. מבחינת הגודל.

 הקצאת מקום נורמלי. מקום מתורבת וראוי לתנאים נאותים אני מבקשת .

 

 בני וקנין:

עושה עבודה יפה מאוד. לפי אותה מדיניות  91 -יסדנו בעיר בשנות ה "מנורה"תאטרון את 

חושב  –הוא פועל בשמשון במקלט  פח את התאטרון לאומנות מורשת.טשקבעתי ע"מ ל

ר שטח להקצאות אותו ולבנות תוך פרויקט. אני הנחתי את המנכ"ל תשאפשר יהיה לא

 נתיים עד שיוקם לאתר מקום נוסף או במקום.יב

 

 הקצאת שטח זה לא במועצה צריך להוריד מסדר היום. –טי יועץ משפ

 

 איתמר שמעוני:

 תנים לך להעלות את הצעה ואתם מורידים את ההצעה.ולא יפה נ
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 אורן שני:

 אמרתי לך שצוחקים עליך.

 

 איתמר שמעוני:

 למה נתת לה להקריא את זה.

 

 יורי זמושצי'ק:

בגלל שהצעה  ומורשת של יוצאי חבר העמים .תאטרון "מנורה" מתייחס לתרבות  -אני שואל 

 הבא מדבר מרכז תרבות ומורשת זה אותו דבר אפשר למצוא שם מקום.

               

 סופה ביילין:

לי ויש ספריה חדשה א  . אני בסה"כ בקשתי מקום זמני מקום. השיהיכאני מסכימה לכולם 

 .זמניאפשר לתת להם מקום 

 

 שבתאי צור:

 תודה לסופה.

 מבקש להוריד מסדר היום.אני 

 

 הצבעה:

 13 בעד:

 1 נגד:

 אין נמנע:

 החלטה: להוריד מסדר היום0

 

 

 1050120מיום  1 אישור פרוטוקול ועדת איכות הסביבה מס' 60

 

 איתמר שמעוני:

 סוף סוף מגיע פרוטוקול ענייני , באו נוכחים , היה דיון.  אני רוצה לפרגן ליורם.

מראה שיורם עושה מכל הלב אפשר להגדיר אותו כשגריר איכות הסביבה. היה דיון מעמיק 

ברגע שהוצאתם חוברת האמנה  ואפשר לסמוך על הדברים שכותבים .אומר מה שחושב. 

למה לא מתייעצים עם יורם . עובד מהבוקר עד  לא רשמתם את יורם בחוברת. –השלישית 

 הערב לא מקבל שכר.

צריך לקחת גם את הערה של  .מזמנההרבה  האוסנת אלעזרא משקיעיש בחורה בשם 

דבר עם בני שידון בתחום זה יותר ת.  וועדת חינוךויסה שיש לך רצון טוב לקדם את ניסים ס

 פעמים.

 

 שבתאי צור:

 לחודש יש ועדת חינוך  21 -ב

 

 אורן שני:

 תה תהיה.דה רק בני הוא היו"ר אבל הוא היה בחו"ל אז אוע"פ הפק ע"י היו"ר?

 



 חברי מועצת העיר –עיריית אשקלון 
___________________________________________________________________ 

12 
 

___________________________________________________________________ 
 2101102112 –מתאריך  75-2112פרוטוקול מועצה מן המניין מס' 

 איתמר שמעוני:

אתה מתמודד  אני רוצה לברך אותך יורם . שאתה מתמודד על ראשות העיר. וללא פחד.

אני לא  –הברכות שלי תקבל אותם כל הזמן את  אני יכול להגיד לך שבתאי  איכותי.

 התפקדתי בליכוד.

 

 אורן שני:

מאחל לך להיות שר אני גם מברך את יורם על מועמדו לראשות העירייה. שבתאי אני 

"מטרתו מי שקרא את הפרוטוקול  ראה אחרת.יבכנסת ואם תתמודד לראשות העיר ת

 איך בונים תוכנית לימוד ? איזה תוכנית לימוד? להרחיב את הפעילות"

מעל שנה זה אומר ככה מתנהלת העיר תכנסו לשכונות , גבעת ציון בונים שם כביש 

 תסתכלו שהחינוך נגמר שם.

 

 יורם שפר:

 יש בראש העמוד תקרא .

 

 

 הצבעה:

 15בעד: 

 נגד: אין

 נמנע: אין 

 החלטה: לאשר0

 

הצעה לסדר של חברי המועצה אלכס סולטנוביץ ובוריס מנור להקמת מכרז תרבות  50

 הצעה מצ"ב -ומורשת של יוצאי חבר העמים

 

 אלכס סולטנוביץ:

 י את הנושא.תיכל הישיבות העלבומאז  2119 ראני הצעתי מפברוא

 ים.יחודשל  יתנו לנושטרנים ונתיים את המקום שנתנו לוימבקש ב מוריד את ההצעהאני 

 

 רמי גואטה:

 טרנים?ואיפה נתנו לו

 

 אורן שני:

 וא מושך את ההצעה.ה

 

 

 מצ"ב -סיורים בשכונות -הצעה לסדר יום של חבר המועצה איתמר שמעוני בנושא 110

 איתמר שמעוני:
שהזדעזעתי בעיר בונים כבישים , ככרות שותלים שכונות  2אני מסייר הרבה בעיר יש 

נווה בהשכונות מאוד מוזנחות . פרחים. זה יפה אבל הגיע הזמן להוריד את הקוסמטיקה.
, מדרכות, חדירת מים, שטחים מוזנחים עם רז חשכו עיניי הזנחה קשה של כבישים 

 פסולת , צמחיה מוזנחת, אני ראיתי סרטנים, עקרבים.
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. הזנחה אני מבקש מועצת כספים להשקיע בשכונות אלו  "הגרדום יולע" –שכונה נוספת 
 יש פה תושבים שסובלים.

 
 יורי זמושצי'ק:

 קיון זה לא פונקציה של כסף.ינ
 
 

 דוד ירון:
למשה ינאי   ילדים פנינופנה אלי חבר מועצה ניסים כלפון על השביל . מפני שיש שם גן 

 ונאלצנו לעבוד בקיץ ולבצע את השביל.
 

 תמר שמעוני:אי
 ילדים יכולים ליפול .  הכול עקום יש בעיה 

 
 דוד ירון:

כל הכבישים  קטגוריות. 5-עשינו סקר לפני שנה כאשר הכבישים קיבלו ציון שחולקו ל
 .הוחלפו קווי מים בקיץ האחרון., ומעלה 40%בשכונת נווה רז מעל 

 
 שבתאי צור:

 .נתחיל את העבודות  ושרה ואנבסיור רה"ע בנווה רז המשימה או
 

 מסדר יום.מבקש להוריד ההצעה 
 

 הצבעה:
 17 בעד:

 נגד: איתמר, אורן
 נמנע: אין

 החלטה: להוריד מסדר היום
 
 
הצעה לסדר היום של חברה המועצה איתמר שמעוני בנושא התקנת לוחות  90

 סולאריים על גגות מוסדות חינוך 0

 

 איתמר שמעוני:

 סכנה נשקפת עקב לוחות סולאריים. אני אומר לכולכם . 

אני מבקש אישור שאין סכנת יתר ובעיית קרינה לילדים. שבבית הספר שלהם 

 מותקנות לוחות סולאריים.

 

 אורן שני:

 רה"ע מוביל את המהפכה הירוקה למה לא עונה על תשובה.

 איתמר שמעוני:

וזה מסכן את הבריאות  01קרינה פי בלים קולטים כהאם נעשו בדיקות וגילו כי ה

 אישור?  .כהורההלכתי למנהל בית הספר בקשתי  הילדים שלנו. זה הבנים שלנו.

 ביא בדיקה חיצונית בתשלום פרטי כדי שתהיה פה בדיקה + אישור .אאני 

 את כל הסיכויים והפתרונות המוצעים. ךיום ישיבה ולחסו 21בקשתי לזמן תוך 
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 גלעד אורן:

בדיקות . בנייה כדין אחרי  תרייצא ה שהתקנו מערכות סולאריות נכונה .העובדה 

רפתי לכם מסמך על יבנוסף צ .אכן אין קרינה מעל המותר חברת חשמל אישרה.

מעודדת ו הממשלה מאשרת לוחות סולאריים שאין סיכון וזה חוסך את עלות החשמל.

. יש לנו אישור של המשתמשים בזם ות העולבכל מדינ ,את שימוש באנרגיה סולארית

 הגנת הסביבה.

 

 איתמר שמעוני:

אני בסה"כ מבקש אישור  משרד הגנה מעודד שימוש בסולארית. .אדם מכובד עונה

 "לאסף מימון" שאין קרינה מסוכנת.

 

 שבתאי צור:

תהיה בקשר עם יורם הוא ידאג  בלי לצעוק.  - צריך גם גישה , כדי להשיג את המטרה

 לך.

 

 איתמר שמעוני:

 בריאות של הבן שלי בלי משחק. זה

 

 ה:טרמי גוא

גם אחיינים שלי לומדים באסף מימון צריך לתת  םאי אפשר לנסות להבין אות

 יום ויבוא בודק.  21 -יורם יטפל בזה עד .אישורלהזדמנות להביא 

 

 איתמר שמעוני:

 .. בבן שלי אתה לא תזלזל

 

 יאיר חדד:

 שבתאי אל תעמיד את הציבור במצב מסוכן.

 

 שבתאי צור:

 אני אמרתי ומבטיח שאנחנו נדון בנושא בקואליציה. 

 

 איתמר שמעוני:

כבודכם. זה חיים של הבן  לי תשמרו על רמי תקשיב אני מכבד את כולכם. תאמינו

 שלי.

 

 הצבעה:

 בעד : כולם

 אין נגד:

 אין נמנע:

 להוריד מסדר היוםהחלטה: 
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 מצ"ב0 – בניית חדרי מיגון -שאילתא של חבר המועצה מר אורן שני בנושא 110

 

 .אורן שני קורא השאילתא 

 

 שלמה כהן:

לא יכול להיות שאני אמרתי שאושר תקציב והם מעבירים את הכסף לפי תנאים 

 ןגויהחלטת ממשלה בנושא מק"מ  01העיר אשקלון כלולה בתוך תחום של  שלהם.

מיליון  11כולל התקציבים  מוסדות חינוך באשקלון זה לא קיים באשדוד , באר שבע.

של פיקוד העורף שאמור לשדרג גם מוסדות   סקר  בעקבות אישור זה בוצע שקל.

פיקוד העורף יבצע את העבודה, בתי  –גני ילדים  –יש חלוקת עבודה  חינוך תקינים.

אנו מכניסים את כל המערכת ללחץ מפני שמדובר  עיריית אשקלון + חכ"ל. –ספר ה

 אצלי דיון. פעם בשבוע מתקיים בחיי אדם.

המשרדים  2נכנסו למצב מול משרד החינוך + משרד הביטחון . העברת תוכניות בין 

 הנ"ל.

 

 שני: אורן

תה שהייתה אמור לקבל תשובה בכתב. שנה שעברה הבטחת שעד לשלחתי שאי

 הלימודים יהיו חדרי מיגון במוסדות חינוך.תחילת שנת 

 

 , מנכ"ל החכ"ל:אורן גלעד

תקציב לחדרי מבין הרשויות שאושר . אשקלון היא שלמהדברי אני רוצה להשלים את 

הסיבה לא המתנו לאישור מפיקוד העורף . התחלנו לעבוד עם הקבלן שאמור .ון גמי

 בשבועות הקרובים נצא לביצוע. מיליון שקלים. 25 -לצאת לביצוע . התקציב כ

 

 שני: אורן

 יהיה לנו מיגון? 2102הלימודים ספטמבר אני רוצה לדעת האם עד פתיחת שנת 

 

 שלמה כהן:

 כמו שאמרתי מה שתלוי בנו עושים בסדר עליון , קיצור דרכים.

 אני מנהל מעקב דו שבועי.

 ברגע  –. היום רה"ע כתב מכתב לאבי דיכטר מבקש תהליך לקצר את כל התהליך 

 .תוך כמה שבועות יתחילו במשימות שיאשר
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מצ"ב  – קיום צהרונים בגנ"י - מועצה מר אורן שני בנושא0 שאילתא של חבר 12

 0תאהשאיל

o .אורן שני קורא השאילתה 

o .שבתאי צור, מסמיך את משה ינאי להשיב 

 

 משה ינאי:

צהרונים בכל רחבי העיר עד השעה  12עיריית אשקלון מפעילה  רווחת ההורים והילדים .

 ומסבסדת מיליון מאתים אלף שקל . 06:11

ואנו מודים להם . עזרו  2-5קולטים ילדים  1:11-5:11 -פרטיים מם גני –ר טלגבי גני מ

 לעירייה . וגם הצהרון שהם עושים פרטי לכל דבר.

 

 הפעלת הגנים:

 צהרונים מופעלים ע"י קרן רש"'י – 61

 צהרונים מופעלים ע"י נצח ישראל. – 4

 

 אורן שני:

ע"י  ייבנור טגני מ אומר משה ינאי.אני חושב שהצהרונים זה אינטרס של כולם .תראי מה 

 העירייה.

 

 משה ינאי:

יש אפשרות לפתוח עוד  שיש ילדים לפתוח צהרונים ., כת רה"עיולפי החלטת מדינ

 צהרונים נוספים אם יש ביקוש.

 

 אורן שני:

 נבנו ע"י העירייה. מטרגני  מבנה

 

 אברהם בן דוד:

 חכ"ל בנתה מכספה.

 

 אורן שני:

 זה של העירייה.
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 הפרש מיסוי ושווי שימוש -שאילתא של חבר מועצה מר איתמר שמעוני בנושא 130

 ברכב0

 

אני לא רוצה שזה ייראה  את ההצעה הזו. מושך .הועבר למשרד הפניםהנושא 

למטרה אישית, לכן ברגע שזה הועבר לשם אני אמתין עם זה, אני מושך את 

 השאילתא

 

 שבתאי צור:

 תודה איתמר.

 

 להקצאת קרקעות בשכונת ברנע והשכונות הצפוניות באשקלון0אישור פרוגרמה  110

 

 עו"ד איתן צוריאל מסביר:

שתאפשר לוועדת הקצאות לבחון   פרוגרמהע"פ  הקצאה שקבע משרד הפנים להכין 

תנאי להעברה  את מלאי הקרקעות הפנים של העירייה שאפשר להקצאות אותם.

ת ברנע. ובהמשך נביא את מביאים את שכונ הפרוגרמהשלב זה ב למשרד הפנים.

  .שאר השכונות

 

 אורן שני:

עד היום אין להם מבנה בנאות אשקלון .מביאים  לבני עקיבא? פרוגרמה קצומתי י

הצעה לסדר יום של גברת בליין ואיפה בני עקיבא תנועת נוער שעושה פעילות בתחנת 

 הפעילות שלהם.בנאות אשקלון ובנווה אילן וכל מי שגר שמה רואה את  אוטובוס.

על כל פנים אני .שאין פעילות  ברגע לתוך המתנ"ס להיכנס מידי פעם מאפשרים להם

 מבקש שבתאי שתיזום את זה .

 

 אברהם בן דוד :

 יש תכנון, חוזה , ואיתור שטח לבני עקיבא.

 

 הצבעה:

 15בעד: 

 נגד: אין

 נמנע: אין

 החלטה: לאשר0
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לריענון משרות ע"פ הנחיות משרד הפנים אישור הסמכת צוות מנגנון לפעול  170

 לתוכנית ריענון לעובדי העירייה0

 

  שבתאי צור:
זה המנכ"ל יסביר, אברהם, תסביר את זה. אישור הסמכת צוות מנגנון על פי הנחיות משרד 

 הפנים. 
 

  אורן שני:
ד לך, אני קראתי את זה, אני מכיר, זה נושא שהוא מאוד פשוט, מי שלא יודע, אני יכול להגי

 שנה. 51שמעון, למשל אם יש עובד שרוצה לפרוש טרם הזמן, הוא עבד איזה 
 

  שבתאי צור:
 יש שאלות?

 
  אורן שני:

כן. אבל לא על זה אני רוצה לדבר, אני רוצה לדבר על הצדק, המועצה מתבקשת לאשר 
אני  דוד, -בן ולהסמיך את צוות המנגנון, ממלא מקום ראש העיר, מר שלמה כהן, מר אברהם 

רוצה להגיד לך משהו, שלמה, תשמע, זה קשור ולא קשור, ואני חושב שיושב ראש צוות 
עושה  'המנגנון, כיושב ראש הצוות, אני חושב שאתה עושה עבודה שהיא על פי חוק וכו

עבודה טובה, רק למה, תגיד לי, כשיש כנס לעובדים מצטיינים, כנס מכובד ככל שיהיה, 
העולם ואחותו, ראש העירייה, כמובן, בחסות בני וקנין, מופע אומנותי, מה, מזמינים את כל 

לא מכובד כיסא, ליד מנכ"ל העירייה, מנהל האגפים, שיהיה שם יושב ראש המנגנונים, מי 
 סלח לי על הביטוי, אבל אני מנסה.עושה? ת

 
  שבתאי צור:

 שמעתי שהזמינו אותו. 
 )מדברים יחד(

 
  אורן שני:

תוך הדברים האלה, מי שעוסק במנגנון ומי שעוסק עם העובדים זה שלמה, מי מי שעוסק ב
שנפגש עם העובדים ועובד מול העובדים וסגני ראש העירייה, סגני ראש העירייה, לא רק 
שלא הוזמנו, כשקראו לשלמה, ולרמי, קראו להם כלאחר יד,  אני מבין ששלמה נפגע, שלמה 

א בצדק, שנה שעברה הוא ענה, השנה הוא לא ענה הונפגע, ואמר, אני לא מוכן לענות, ו
 מאוד נפגע, ראיתי.

 
  שלמה כהן:

אורן, זה ממש פגיעה באינטליגנציה שלי שאתה חושב שאתה במשפט כזה או אחר יכול 
להסיט אותי לכאן או לכאן, אני רק רוצה להגיד לך, אני הייתי יושב ראש הוועדה שבחרה את 

בעתי את כללי הטקס, כולל מי יעלה לבמה. עכשיו, מאחר ועל אני הוא שק העובד המצטיין. 
הבמה הייתה צפיפות גדולה, אני החלטתי שאני לא אעלה, ולכן, גם שבתאי לא יעלה גם 
עמרם לא יעלה, וגם סופה לא תעלה, אני החלטתי את זה כדי שלא תהיה צפיפות על הבמה, 

 אני החלטתי את זה. 
 

  אורן שני:
 אני לא מאמין. 
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  שבתאי צור:
 . 04קיבלת תשובה. מבקש,  להצביע, סעיף 

 
 )מדברים יחד(

 
  אורן שני:

 אני חושב שפגעו בכבודך. 
 

  שבתאי צור:
 אני מבקש להצביע, 

 
 הצבעה:

 15בעד: 

 אין נגד

 אין נמנעים

 החלטה: לאשר

 

 ישור מינוי של חבר המועצה מר בוריס מנור כדירקטור בחברה העירונית לתנו"סא 160

 שני:אורן 
נסו בפעם האחרונה את הישיבה של החברה ימתי כ ? מה חושב בוריס מה קיבל

 תראה שבתאי איך צוחקים על בוריס מנור. העירונית של תנו"ס לפני שנתיים .
 . הדירקטוריוןאני מבקש ממנו לדרוש את הכינוס. חברי 

 
 הצבעה:

 15בעד: 
 נגד: אין

 נמנע: אין
 החלטה: לאשר0

 
 

 של רו"ח מר סימון בניטה כדירקטור בחברה לתנו"ס0אישור מינוי 150

    

 יורם שפר:

 לא מאשר דיברתי עם בני . אל תצביעו זה בניגוד לכללים.

 

 איתן צוריאל:עו"ד  

 אם המועצה מחליטה לאשר מנוי זה לא סופי היא מותנת.
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 אורן שני:

יחד עם  .טי צודקאני שמח על הצעה למינוי של מר סימון בניטה אני חושב שהיועץ המשפ

הוא  מינוי ציבור. רו"ח וועדת קדם של משרד הפנים. –זאת הצעה למינוי היא מחייבת 

 ריון.וקטרפעמים בשנה את ישיבת הדי 2אני דורש לכנס  איש ראוי וטוב.

 

 יורם שפר:

 ריון.וקטרחבר שהיה ברשימה בבחירות לא יוכל להיות בדי

 

 אורן שני:

 תתפטר.מה שאתה עושה זה לא הגיוני 

 

 יורם שפר:

 בקשתי להוריד מסדר היום והוא לא התייחס. הצבעה לא חוקית .

 

 הצבעה:

 16בעד: 

 1נמנע:

 נגד: אין

 החלטה: לאשר0

 

של  ניםייבענתמחות בלשכה המשפטית להופיע בבית משפט מת הכאישור הסמ 180

 ברירות קנס וברירות משפט0

 

  .אין שאלות

 

  הצבעה : 

 בעד: כולם

 נגד: אין 

 נמנעים: אין

 החלטה: לאשר0
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 אישור מתן צו לשימוש ארעי במגרש ריק לחניה ציבורית ע"פ חוק0 190

 

 דוד ירון:

 בניין חוצות פנה אלי לפני מס' שנים כדי שנרחיב את החניה בצד מזרחי של הקניון 

 הקניון  ההסכם לא יצא ע"י מימוש. ואז פנו אלינו שוב ומביאים לאישור מועצה.

 

 אורן שני:

 אני רוצה להבהיר יש מקומות של בעיה של חניה בעיר .

בבניין העירייה אני מחפש שעות חניה תפתרו בעיה של חניות בעיר מחלקת הנדסה 

 רונות.תהציעה ים של פ

 

 יורי זמושצי'ק:

היום חניות זה בעיה אני הייתי עד שפקחי העירייה התייעצו ברחוב זה כדי לתת 

 דוחות כדי להרוויח .

 צומת הרצל בחניות הישנות . שמה אדום לבן אין אפשרות לחנות.אחרי 

 ואז עושים דוחות העירייה מרוויחה ואנשים סובלים.

 יות חשובות ואז לא נותנים דוחות.ויש רחוב החלוץ יש חנ

 למה ברחוב אחד לא עושים דוחות וברחוב שני כן. בדקתי כמה שבועות.

 

 יאיר חדד:

 ה .נקווה שהסתיים השנ וקהשנושא 

" עד שיסיימו את פרויקט שחור לבן"הפוך ליכל נושא אלי כהן שהאם יש אפשרות 

 השוק?

 

 עמרם בן דוד:

 בצע מפרצי חנייה.תי בדיונים ליהעל

  

 אברהם בן דוד:

 תנועה.היש בעיה בהפרעה של 

 

 יאיר חדד:

 שים פקח שיכוון את התנועה במקום לתת דוחות.

 

 יורם שפר:

 הם סוגרים 5חניות לא פתוחות. אחרי טופס  611יש  אנחנו מנסים תקופה ארוכה

של מאוחדת, מכבי, וביטוח לאומי, אך  דיון עם הבעלים  קייםבקשתי ל את החנייה. 

 זה לא נעשה.
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 שבתאי צור:

 מבקש להצביע.

 

 הצבעה:

 15בעד : 

 נגד: אין

 נמנע: אין

 החלטה: לאשר0

 

 איכות הסביבה הסיור -דווח על סיור לימודי של מר יורם שפר בנושא 210

 תקיים בחו"ל0שההלימודי אורגן ע"י מרכז לשלטון המקומי  

 

 יורם שפר:
הייתי במשך שבוע בשתי מדינות גרמניה ואנגליה, במשלחת של ראשי 

התפיסה המרכזית  במסגרת האיחוד האירופי, דרך המרכז לשלטון המקומי, רשויות
מניעת התחממות גלובלית שמתבססת בעיקרה על שימור אנרגיה כגון חימום  הינה

 נאספיםמים בניינים ובתים על ידי מערכת שמעבירה מים ללא צורך במזגנים וה
  לדוגמא ממי גשם.

הם  המהות המרכזית הינה איך לשתף קהילה כחלק ממהות התפיסה לבניית שכונות. 
בונים בתפיסה של ״אנרגיה פאסיבית״ את המבנים החדשים והמתוכננים כאשר 

 במרכז העניין החימום במדינות אלו.
הגרמנים  עיר כמו פריירבורג בגרמניה מירב הבתים בניינים מכוסים גגות סולאריים. 

ממחזרים מים מטוהרים מים ומשמשים בשימוש חוזר להדחת מים  והאנגלים
הרשות   בשירותים והשקיית גינות למרות שלהם פי עשר כמות מים ממדינת ישראל.

שכונות לפי תפיסה כוללת  שרות אחר לגמרי בונים  – שולטת בתחבורה העירונית
הרשויות עושה הרבה מהלכים כמו  אלף תושבים חשמל.  21 -חדר אנרגיה מספק ל

הם ממחזרים כמעט כל דבר כדי לא לפזר  חדר אנרגיה מפסולת במרכז העיר.
 ברחובות .

  
 יורי זמושצי'ק:

 אתה בדקת איך הם שומרים על הניקיון ? יש לך הצעות לעירייה?
 
  

 יורם שפר:
אני  יש להם תפיסה שלא זורקים שום לכלוך. ש להם קנסות, אין פחים ברחוב בכלל.י

 עביר סיכום.א
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 0ישיבת המועצה ננעלת 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                         

 שבתאי צור             מנכ"ל,  אברהם בן דוד
 משנה לראש העיר        המועצהומרכז ישיבות 

 יו"ר מועצת העיר           
  

  

 


